

21 March 2021

## After Compliments,

## List of Board Nominees

Please find below list of nominees of Oman Cables Industry SAOG Board of Directors for the new term of office – to be elected in the Annual General Meeting of Shareholders on Wednesday 24 March 2021 at 3:00pm - and a brief of their profiles:

بعد التحية،،،

# قائمة المترشحين لعضوبة مجلس الإدارة

يرجى الاطلاع على قائمة المترشحين لعضوية مجلس الادارة لشركة صناعة الكابلات العمانية ش م ع ع للفترة القادمة - في اجتماع الجمعية العامة السنوية المقرر عقدها يوم الأربعاء بتاريخ 24 مارس 2021 الساعة الثالثة بعد الظهر - مع نبذة مختصرة عن المترشحين.

NO	Name of Candidates	أسماء المترشحين	رقم
1	Mr. Fabio Romeo, non-Independent Director and advisor at Prysmian Group. He did his graduation in Electronic Engineering from Milan's Polytechnic University in 1979, then obtained an M.S. and a Ph.D. in Electrical Engineering and Computer Sciences at the University of California in Berkeley. He began his career at Tema (ENI Group) as control expert for chemical plants, in 1982 he moved to Honeywell as a technical advisor to the Group's CEO. In 1989, he joined Magneti Marelli as Innovation Manager of the Electronics division, later becoming Director of the Electronics Systems division. In 2001, he moved to Pirelli Group, where he held the position of Director in charge of the Pirelli Tyre division's Truck business unit. In 2002, Dr. Romeo moved to the Energy Cable Sector where he has been appointed Utility Director, Sales and Marketing Director position he held until the current assignment.	الفاضل/ فابيو روميو، عضو غير مستقل عضو مجلس إدارة ومستشار في مجموعة بريسميان. تخرج من الهندسة الإلكترونية من جامعة البوليتكنيك في ميلانو عام 1979، وحصل على الماجستير ومن ثم على درجة الدكتوراه في الهندسة الكهربائية وعلوم الحاسوب في جامعة كاليفورنيا في بيركلي. بدأ حياته المهنية في تيما (ENI غروب) خبيرا لمراقبة المصانع الكيماوية، في عام 1982 انتقل الى هانيويل كمستشار فني لرئيس مجلس إدارة المجموعة. في عام 1989 انضم إلى شركة ماغنيتي ماريلي كمدير لقسم النظم الالكترونية ، وأصبح في وقت لاحق مدير شعبة النظم الإلكترونية. في عام 2001 انتقل الى فريق بيريللي، حيث كان يشغل منصب المدير المسؤول عن قسم عمليات الشاحنات. وفي عام 2002 انتقل الدكتور روميو إلى قطاع الطاقة والكابلات حيث تم تعيينه مدير المرافق، مدير المبيعات والتسويق حتى الآن.	1
2	Mr. Mohamed Mustafa Al Lawati, non-Independent Holds a bachelor's degree in mechanical engineering from University of Manchester, UK. He has 5 years engineering experience in Petroleum Development Oman (PDO). He has also held various positions in Oman Cables Industry SAOG for 5 years, latest as General Manager – Sales & Marketing and General Manager - Corporate Projects. Currently he is assistance to the Chairman of Al-Saleh Group.	الفاضل/ محمد بن مصطفى اللواتي، عضو غير مستقل حاصل على درجة البكالوريوس في الهندسة الميكانيكية من جامعة مانشستر من المملكة المتحدة. لديه 5 سنوات خبرة هندسية في شركة تنمية نفط عمان. وقد شغل عدة مناصب في شركة صناعة الكابلات العمانية (ش.م.ع.ع) لمدة 5 سنوات كان آخرها منصب مدير عام - المبيعات والتسويق ومدير عام المشاريع بالشركة. ويشغل حاليا منصب مساعد رئيس مجلس الادارة لمجموعة شركات الصالح.	2





3	Mrs. Manal Al Ghazali, Independent	الفاضلة / منال بنت سعيد الغزالي، عضو مستقل	3
	Holds a BA in Finance from Sultan Qaboos		3
	University and has extensive knowledge and	حاصلة على شهادة البكالوريوس في المالية من جامعة السلطان	
	experience in accounting, finance, investment	قابوس وتتمتع بخبرة واسعة في مجال المحاسبة والمالية وادارة	
	management, information systems and auditing	الاستثمار ونظم المعلومات والتدقيق لفترة تتجاوز 17 عاما. وهي	
	for a period of more than 17 years. She holds	حاصلة على مؤهلات مهنية مثل ACCA, CFE, CISA	
	professional qualification like ACCA, CFE, CISA.  She is currently the head of the Internal Audit	تشغل حاليا منصب رئيس قسم عمليات التدقيق الداخلي بالهيئة	
	Operations Department at Public Authority for	العامة للتامينات الاجتماعية. وتدرجت في العديد من الوظائف	
	Social Security. She also held many	الادارية والتخصصية في مؤسسات مرموقة منها بنك مسقط وشركة	
	administrative and specialized positions in	ا وکیو.	
	prestigious institutions, including Bank Muscat and OQ.	شغلت في السابق منصب نائب رئيس مجلس ادارة الجمعية العمانية	
	Previously she held the position of Vice Chairman	للمدققين الداخليين وهي حاليا عضو مجلس ادارة ورئيسة لجنة	
	of the Omani Association of Internal Auditors	التدقيق في شركة صناعة الكابلات العمانية ش م ع ع	
	(IAA) and currently is a Board Member and Chairwomen of the Audit Committee at Oman		
	Cables Industry SAOG.		
4	Mrs. Lara Hansen, Independent	الفاضلة/ لارا هانسن، عضو مستقل	4
	Has a Bachelor of Arts from the University of	لديها بكالوريوس في الآداب من جامعة ويسكونسن ودكتوراة من	
	Wisconsin and Juris Doctor from Rutgers	جامعة روتجرز بولاية نيو جيرسي. مارست العمل بسلطنة عمان في	
	University, New Jersey. She has practiced Oman corporate and commercial law for 16 years,	قانون الشركات التجارية لفترة 16 عاماً، وتخصصت في مجال حوكمة	
	specializing in corporate governance. Mrs.	الشركات. كانت الفاضلة هانسن المستشار القانوني الخارجي الرئيسي	
	Hansen was the principal external legal advisor to	الشركة صناعة الكابلات العمانية من العام 1998 إلى العام 2011.	
	Oman Cables Industry SAOG from 1998 to	· · ·	
	2011. She is currently an owner and the general manager of Feed & Agricultural Suppliers	وهي حاليا المالك والمدير العام لشركة خدمات إمداد الأغذية والزراعة	
	manager of Feed & Agricultural Suppliers Services Co LLC.	ش.م.م.	
5	Mr. Christian Raskin, Independent	الفاضل/ كريستيان راسكن، عضو مستقل	5
	Holds a master's in economics from the Catholic	حاصل على درجة الماجستير في الاقتصاد من جامعة لوفين	
	University of Leuven in Belgium and a Degree in Accountancy from St Mary institute in Liège. He	الكاثوليكية في بلجيكا وشهادة في المحاسبة من معهد سانت ماري في	
	was the co-founder of Zetus Industries for 9	لييج ، كان أحد مؤسسي شركة زيتس الصناعية لمدة 9 سنوات مؤخراً	
	years, later as Managing Director of Draka	كان عضو مجلس إدارة لشركة دراكا الهولندية حتى عام 2009م. وكان	
	Holding until 2009. He was also the chairman of Europacable and Member of the board of ICF.	رئيس شركة يوروب كيبل Europacable وعضو مجلس إدارة ICF	
6	Mr. Fabrizio Rutschmann, non-Independent	الفاضل/ فابريزيو روتشمان، عضو غير مستقل	6
	Graduate in Business Administration from Ca'	تخرج في إدارة الأعمال من جامعة كافوسكاري في البندقية، مع	
	Foscari University of Venice, with a specialization from SDA Bocconi University of Milan, Fabrizio	تخصص من جامعة سوكا بوكوني ميلانو، بدأ فابريزيو روتشمان حياته	
	Rutschmann began his career at the Electrolux	المهنية في مجموعة "الكترولوكس"، حيث شغل العديد من المناصب	
		Commenced about All Market Street, and the Adaptive Street, and the Ada	





Group, where he served in various Human Resources positions before becoming HR Director of one of Uni Credit's seven banks. Joining the Pirelli Group in 1999 as Human Resources Manager of the Tire Business Unit's Italian Division, Rutschmann became Pirelli's Chief HR Officer of the group in 2006 till 2010. Before that, between 2003 and 2006 he served as Chief HR of Latin America Operations of Telecom Italia Mobile (TIM) based in Rio de Janeiro. Within Pirelli he has also been General Manager of Pirelli Spain in 2009 and 2010. Currently Mr. Rutschmann is the Chief Human Resources Officer at Prysmian Group. He has over than 31 years of professional experience in leadership of human capital and change management.

في الموارد البشرية مما أهله لأن يصبح مدير الموارد البشرية في واحد من البنوك السبعة لـ "يوني كرديت". انضم روتشمان إلى مجموعة "بيريللي" في عام 1999 كمدير للموارد البشرية في قسم الأعمال التجارية لتصنيع الإطارات فرع ايطاليا، وشغل روتشمان بعدها منصب رئيس الموارد البشرية في مجموعة بيريلي خلال الفترة من عام منصب رئيس الموارد البشرية -عمليات امريكا اللااتينية في شركة منصب رئيس الموارد البشرية -عمليات امريكا اللااتينية في شركة البيريللي" شغل أيضًا منصب المدير العام لبيريللي اسبانيا وذلك في "بيريللي" شغل أيضًا منصب المدير العام لبيريللي اسبانيا وذلك في عامي 2009 و 2010. حاليا يشغل روتشمان منصب رئيس الموارد البشرية في مجموعة بريسميان. لديه أكثر من 31 عاما من الخبرة المهنية في قيادة رأس المال البشري وادارة التغيير.

## Mrs. Laura Figini, non-Independent

Graduate in Business Administration from Bocconi University of Milano, with educational experiences at Ivey Business School in Ontario Canada and Harvard Online Business School. Laura Figini began her career at Pirelli Cables and Systems Group where she has led various Finance and Controlling positions as plant, business unit and Corporate controller. She has continued her career in the Prysmian Group as Chief Accountant of holding financial companies; since 2011 she is the Planning and Reporting Director of Prysmian Group. She has been working on several processes of acquisitions, first with Pirelli Group (Siemens, BICC, Nokia) then with Prysmian acquisition of Draka and General Cables Group. with a leading role in the financial integration Ms. Figini has over 25 years of professional experience in the Finance and Administration management.

الفاضلة/ لورا فيجيني، عضو غير مستقل

تخرجت لورا فيجيني في إدارة الأعمال من جامعة بوكوني في ميلانو ، ولديها خبرات تعليمية في كلية آيفي للأعمال في أونتاريو بكندا وكلية هارفارد للأعمال التجارية عبر الإنترنت ، وقد بدأت حياتها المهنية في هارفارد للأعمال التجارية عبر الإنترنت ، وقد بدأت حياتها المهنية في المناصب في المالية والتحكم في عمليات التصنيع وأعمال وحدة مراقبة الشركات. واصلت حياتها المهنية في مجموعة بريسميان كرئيس المحاسبين. منذ عام 2011 ، تشغل منصب مدير التخطيط والإبلاغ في Prysmian Group. عملت على العديد من عمليات الاستحواذ ، أولاً مع مجموعة بيرللي (Siemens، BICC Nokia) ثم استحواذ موائد في عملية التكامل المالي. تتمتع السيدة فيجيني بخبرة مهنية تزيد عن 25 عامًا في الإدارة المالية والإدارية.

# Mr. Gerrit H Hoefman, Independent

Gerrit Hoefman is applying for an (independent) board position. Mr. Hoefman has 30 years of experience in the cable industry and was the CEO of Oman Cables from 2013 to 2017.

#### الفاضل / خيرت هوفمان، عضو مستقل

يتقدم خيرت هوفمان لشغل منصب (عضو مستقل) في مجلس الإدارة. يتمتع الفاضل/ هوفمان بخبرة تمتد لـ 30 عامًا في صناعة





He is now working as an independent advisor to various industrial companies.

As certified directors are becoming more common in Europe he obtained in 2018 an academic degree as a certified director from the Erasmus University in The Netherlands.

الكابلات وكان الرئيس التنفيذي لشركة صناعة الكابلات العمانية ش م ع ع من 2013 إلى 2017.

يعمل الآن كمستشار مستقل لشركات صناعية مختلفة.

نظرًا لأن أعضاء مجلس الإدارة المعتمدين أصبحوا أكثر شيوعًا في أوروبا ، فقد حصل في 2018 على درجة أكاديمية كعضو مجلس إدارة معتمد من جامعة إيراسموس في هولندا.

9 Mr. Yasser Abdullah Al Rashdi, Independent

Currently he is a Senior Manager of Investment Transactional Support at Oman Investment Authority and has a membership in the Board of Directors of Oman Growth Fund, He has experience of more than 20 years in the field of Accounts, Finance and Investment at Oman Investment Authority. On the Academic aspect, he obtained a Bachelor's degree in Accounting from Sultan Qaboos University, in addition to pursuing an MBA from the Franklin University (United States of America). He also joined Executive **Programs** provided bν major educational institutions such as: HEC Paris University and PWC Academy in leadership, financial, and management fields.

الفاضل / ياسر بن عبدالله الراشدي، عضو مستقل

يشغل حاليًا منصب مدير أول لدعم معاملات الاستثمار في سلطنة عمان لدى الجهاز العماني للاستثمار . عضو مجلس الادارة في شركة الجزيرة للصناعات الحديدية ش م ع ع وعضو لجنة الاستثمار في الصندوق العماني للنمو. لديه خبرة تزيد عن 20 عامًا في مجال الحسابات والتمويل والاستثمار في الجهاز العماني للاستثمار. حاصل على بكالوريوس المحاسبة من جامعة السلطان قابوس بالإضافة إلى التحاقه ببرنامج ماجستير إدارة الأعمال من جامعة فرانكلين (الولايات المتحدة الأمريكية). شارك في العديد من الدورات التدريبية المتخصصة والبرامج التنفيذية المقدمة من قبل مؤسسات تدريبية كبرى مثل HEC Paris وأكاديمية PWC في المجالات القيادية والمالية والإدارية.

Fabio Romeo Chairman

shio!



فابيو روميو رئيس مجلس الإدارة